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Aanwezig: stemgerechtigd 

• Nicky Keppens    

• Patrick De Meersman   

• Peter De Smedt   

• Martine De Smedt   

• Willy Van Mol   

• Freddy Vercauteren   

• Mark Vandeperre   

• Danny Merckx   

• Eric Ghyselinck   

• Igor Van den Berghe 

• Gunter Peeters (plaatsvervanger Nathalie De Clercq) 

• Theo Gevers  

• Harry De Cock  

• Leen De Valck  

• Sarah Van der Straeten   

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

• Johan Deleu    

• Katrien Meeus      

Verontschuldigd 

• Nathalie De Clercq    

• Sarah De Ridder      

• Els Van Gucht    

 

 

Verslag vergadering adviescommissie Sport 

 

Datum: donderdag 20 februari 2020 
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Agenda 

• Goedkeuring vorige verslagen 

• Adviesvorming subsidiereglement  

• Varia  

Agendapunt: Goedkeuring vorige verslagen  

De adviescommissie keurt het verslag van 18/11/2019 goed.  
 
De adviescommissie keurt het verslag van 14/01/2020 goed.  
 

Agendapunt: Adviesvorming subsidiereglement  

Katrien maakte een samenvatting over wat er vorige vergadering gezegd geweest is. Iedereen heeft een 
kopie ontvangen.  
 
Mark V. licht nog enkele bedenkingen toe: Iemand die een opleiding van 4u volgt krijgt evenveel punten 
als iemand die een 20-urencursus volgt. Is dit wel correct? Verder vraagt hij zich ook af of de subsidie 
voor jeugd nog kan stijgen.  
➔ Katrien verduidelijkt: Een VTS-opleiding is 3 punten waard. En een VTS-diploma telt ook goed door bij 

de punten die aan trainers worden toegekend.  
➔ De subsidie voor jeugdleden is reeds omhoog getrokken, de commissie acht dit voldoende hoog.  
 
We hebben vorige vergadering reeds alles overlopen. Het document dat Katrien opstelde, vat dit goed 
samen. We blijven dus bij ons advies zoals besproken op de vergadering van 14/01.  
 
De commissie keurt het voorstel goed. Op basis van het document van Katrien zullen we het advies 
opstellen en overmaken aan het college. 

Agendapunt: Varia 

‘t Opwijks Leven  
Vanuit adviescommissie cultuur kwam er de oproep aan het gemeentebestuur om te blijven investeren 
in ’t Opwijks Leven, daar dit voor vele Opwijkse verenigingen een manier is om publiciteit te maken en een 
bepaalde bevolkingsgroep aan te spreken die via andere kanalen moeilijk bereikbaar zijn. Het variapunt 
betreft de vraag om iets gelijkaardigs te adviseren vanuit de commissie sport.  
De gemoederen omtrent dit onderwerp laaiden echter hoog op. Daarom werd er besloten om dit 
agendapunt te bespreken op een volgende vergadering (dinsdag 3 maart, 19.00u).  

 
Overdracht kas 
Dit is administratief nog niet in orde. We hopen dat dit spoedig in orde komt.  
 
Kandidatuur AS 
Kennisgeving: Maarten-Jan A. van judoclub Opwijk meldde zich aan als kandidaat voor onze commissie. 
Zijn kandidatuur wordt voorgelegd aan de gemeenteraad.  
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Verslag: Sarah Van der Straeten  
 
 

Datum volgende vergadering: dinsdag 3 maart → enkel agendapunt Opwijks Leven  

19.00u, De Schuur  

 

Volgende algemene vergadering dinsdag 7 april, 20.00u, Bakhuis   

 

 


